
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 416 af 23. januar 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V) på vegne af udvalget. 
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Spørgsmål 

I forlængelse af redegørelsen ”Oversigt over anvendelse af Kammeradvokaten” omdelt 

som SAU alm. del – bilag 72, bedes ministeren redegøre for oplysningerne i afsnit 5.1 om 

"kontrakter og udbud", særligt omkring formuleringen: "Der har i perioden ligeledes væ-

ret afholdt udgifter til flere store udbud og påtænkte udbud, fx i 2011, 2012 og 2013, 

vedr. roadpricing.” Ministeren bedes oplyse, hvilke udbud der vedrører roadpricing, og 

hvornår de er igangsat. 

 

Svar 

Skatteministeriet har afholdt udgifter til Kammeradvokaten i forbindelse med et udbud i 

2010 af en rådgivningsopgave vedrørende projektet om kørselsafgifter for lastbiler, som 

den forrige regering tog initiativ til i 2009. Rådgivningsopgaven blev tildelt PA Consulting 

Group. Kammeradvokaten har endvidere bistået med at forberede et påtænkt udbud i 

2012 vedrørende indkøb af et system til håndtering af kørselsafgifter for lastbiler. Projek-

tet blev imidlertid sat i bero i 2013, da det viste sig at være for dyrt at implementere og 

administrere afgiften for stat og virksomheder. 
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